

Fotbollssektions-möte 2021-04-12

- **NÄRVARANDE:** Robin Glögger, Mattias Hansson, Helena Nielsen, Emmeli Ahlin, Lovain Måhlen, Björn Steijner, Johan Thysell. Via Teams: Jonas Liv, Andreas Ferry, Martijn Wullems, Alva Norling, Elvira Jäderström, Emilia Eklund, Jennifer Jonsson, Lilly Måhlen, Michele Sundell, Moa Abrahamsson, Beatrice Björklund

- **VAL AV ORDFÖRANDE FÖR SÄSONGEN 2021**

Till ordförande för fotbollssektionen 2021 valdes Robin Glögger

- **VAL AV SEKRETERARE FÖR SÄSONGEN 2021**

Sektionen väljer ingen sekreterare utan väljer att rotera på posten vilket innebär att samtliga invalda sektionsmedlemmar får vara sekreterare vid två tillfällen/år.

Till sekreterare för detta möte valdes Robin Glögger.

- **PRESENTATION:**

Ordförande berättade för mötet att alla ledare är välkomna på mötena och varje lag ska vara representerade på alla möten (1 röst/lag)

Kan inte den som är invald i sektionen gå på mötet måste den skaffa en ersättare.

- **GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Ordförande gick igenom föregående protokoll.

- **F07**

F07 har den senaste månaden tränat Måndagar på konstgräs i Årsunda.

Fr.o.m V.14 tränar F07 på 7-manna planen vid Sportvallen.

F07 planerar att börja träna på 11-manna planen fr.o.m V.16.

Samtal kommer göras till Olof på SISU angående inbokning av föreläsare i ämnet kost & Hälsa.

- **P07**

Ingen ledare på plats.

- **FP12**

FP12 har fått 4 nya medlemmar i ledarstaben, dessa är: Alva Norling, Elvira Jäderström, Emilia Eklund och Jennifer Jonsson. Björn kommer skicka ut mejl till samtliga ledare i FP12 angående ett första ledarmöte för staben.

FP12 planerar att börja träna någon gång i början på Maj.

Björn kommer meddela föräldrar och spelare om tränings start.

- **FOTBOLLSLEK 13/14/15/16/17**

Johan Thysell och Emmeli Ahlin kommer ha hand om varsin fotbolls lek grupp, Johans grupp kommer träna Måndagar och Onsdagar medans Emmelis grupp tränar Tisdagar och Torsdagar.

3 nya ledare ansluter till Johans grupp i form av: Lilly Måhlen, Michele Sundell och Moa Abrahamsson. Johan mejlar samtliga ledare angående ett första ledarmöte för staben.

Emmeli och Helena Nielsen kommer göra utskick som skall sättas upp på skolan angående fotbollslek för att på så sätt locka fler barn att börja i laget, detta utskick kommer även läggas ut på hemsida samt

facebook. Johan vill att Kanslist Lillemor Eriksson hjälper honom att göra ett utskick till föräldrar angående städdagen den 18 April. Johan önskar också att bli "utbildad" i Laget.se av Lillemor Eriksson.

- **DAM**

Damlaget planerar att starta sina träningar V.17. Jonas kommer meddela alla spelare om träningsstart. Laget har just nu 15-16 spelare, fler behövs.

Det blir inget seriespel året 2021 endast träningar. Laget behöver en riktig tränare, detta kollas det vidare på under året.

- **HERR**

Herrlaget har haft försäsongsträning på Jernvallen 2 dagar i veckan sedan Januari.

Laget planerar att börja träna på Sportvallen fr.o.m V.16.

De första 3 omgångarna av serien är just nu flyttade vilket innebär att serien inte startar förrän tidigast helgen V.19. Herrstaben har fortsatt sin rust av Herrlagets faciliteter och är nu klar med denna rust.

- **MATERIAL**

F07 och P07 väntar på sina nya bollar som är beställda. Intersport har meddelat Robin Glöggler att dessa bollar ska komma denna vecka, alltså V.15.

Inget annat material behövs för tillfället av något lag.

- **UTBILDNINGAR**

Martijn går för tillfället en utbildning via Gästriklands fotbollsförbund.

Domaransvarig Therese Bergström kollar upp domarutbildningar.

- **SPORTVALLEN/SPORTHALLEN**

Den 18 April kommer vi ha en städdag på sportvallen, detta har samtliga ledare fått via mejl och även tagit det vidare med föräldrar till sina respektive lag. Den 15 April skall anmälan senast göras till denna dag vilket alla har koll på.

- **FRÅGOR OCH FUNDERINGAR TILL/FRÅN STYRELSEN**

Landslagets fotbollsskola, när/hur? Utbildning Light? Jonas och Robin tar med sig detta till nästa styrelsemöte.

- **ÖVRIGT**

- Fotografering den 27/5. Ordförande informerar om detta och att lagen har kuvert att hämta på kansliet.
- 1 Webbansvarig per lag. Ordförande informerar om detta och varför vi skall ha detta. Samtliga lag kommer välja 1 ansvarig och meddela detta till Ordförande.
- Ordförande går igenom tränings schemat på våra planer för samtliga lag, inga konstigheter.
- Ordförande går igenom kritschemat och förhållningsregler angående kritningen av Sportvallen.

- **NÄSTA MÖTE**

Mötet fastslår att nästa sektionmöte blir den 19 Maj. Kallelse mejlas ut.